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Мрежу Великана из Платонове сутра ће од атака фудбалера Широког Бријега бранити
Бранислав Ружић, који је између статива црвено-плавог гола стајао на свих досадашњих
пет утакмица у куп-такмичењу. Скренуо је пажњу на себе одбранивши три
једанаестерца играчима Дрине у шеснаестини финала Купа, а доказао квалитет сјајним
одбранама у четвртфиналном двомечу против Сарајева.

  

      

  

У изјави за борац-спорт Ружић истиче да је најважније да екипа Борца сутра не прими
гол, како би са додатном дозом оптимизма, након првенственог ремија са истим ривалом,
отпутовала на реванш на Пецару, који се игра 29. априла.

  

- Чека нас тешка утакмица, то је једино сигурно. Сама чињеница да играмо са
екипом која је од почетка сезоне па до данас, рачунајући оба такмичења, уписала
само један пораз довољно говори о њиховом квалитету. Широки Бријег је фаворит,
али је претходна првенствена утакмица коју смо играли са њима показала да тим
Славена Мусе има одређене слабости, које ћемо покушати да искористимо. Надам
се великој подршци навијача јер нам је јако важно да Градски стадион сутра буде
пун  – рекао је Ружић, који је недавно продужио сарадњу са Борцем на још двије
године.

  

- Сарадња је продужена на обострано задовољство. Драго ми је што ћу наставити
да браним Борчеве боје и кад се заврши ова такмичарска сезона, а сада је на мени
да наставим да тренирам квалитетно и да што боље браним на званичним мечевима
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– рекао је Ружић.

  

(борац-спорт)

 2 / 2


